
Önskemål om att fälla träd

Vid städdagen kom det fram en del önskemål från olika gårdar
att  fälla  ett  eller  flera  träd.  Styrelsen  ber  därför
medlemmarna att inkomma med önskemål skriftligt enligt den
princip  som  gäller,  så  att  styrelsen  sedan  kan  upphandla
entreprenör för fällning. 

Om  alla  önskemål  kommer  in  till  styrelsemötet  i  juni  kan
fällningen ske efter sommaren givet att styrelsen ger sin
tillåtelse.

Läs mer här om hur man går tillväga.
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